

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 01-02-2023 02:11:01 PM Subject: Sell fractional shares</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 01-02-2023 02:11:01 PM الموضوع: بيع كسور اسهم</p>
<p>We would like to inform you that the company has sold fractional shares of the Middle East Complex for Engineering, Electronic and Heavy Industries PJSC amounting to (1856) shares on 1/2/2023 and the proceeds of the amount from the fractional sale were (737,725) dinars deposited in the shareholders' trusts account with the company To be distributed to the shareholders, each according to his contribution.</p>	<p>نود اعلامكم ان الشركة قد قامت ببيع كسور اسهم شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة م.ع.م البالغه (1856) سهم بتاريخ 2023/2/1 وكانت حصيله المبلغ من بيع الكسور (737,725) دينار اودعت في حساب امانات المساهمين لدى الشركة على ان يتم توزيعها على السادة المساهمين كل حسب مساهمته.</p>
<p>01-02-2023</p>	<p>01-02-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: hanadi aqarbawi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: hanadi aqarbawi</p>